
 
 

    
 
 
 
 
Mondelinge vragen SP raadsvergadering 27 november 2014-11-26 
 
 
 

1. Hoe is de stand van zaken met betrekking tot de gunningen. Wanneer wordt de raad 
over de verleende gunningen ingelicht? Hoeveel arbeidsplaatsen komen naar 
verwachting 1 januari 2015 te vervallen? 

 
2. De SP heeft vernomen dat de cliënten van Viva thuiszorg  geen vaste medewerkers 

meer behouden, klopt dat?  
 

3. De SP heeft eveneens vernomen dat medewerkers van SHDH vanaf 1 januari 2015 
hun baan verliezen. Is dit juist? Datzelfde werk wordt nu aan vrijwilligers 
aangeboden? Klopt dit? 

 
4. Hoeveel inwoners van Haarlem krijgen met ingang van 1 januari 2015 geen of minder 

thuiszorg (HH1)? Zijn dit mensen waarvan de indicering per 30 of 31 december 2014 
afloopt of betreft dit ook anderen? Is er een verschil tussen indiceringen, die 30 of 31 
december 2014 aflopen? 

 
5. Gebeurt het minder verlenen van HH1 met ingang van 1 januari 2015 op grond van 

een indicatie? Zo ja, wie verleent die indicatie? 
 

6. Zijn de mensen die vanaf 1 januari 2015 minder of geen HH1  meer krijgen daarover 
al bericht? Zo ja, is er daarbij ook gekeken naar de wijze waarop zij hun huis vanaf 1 
januari schoon en leefbaar kunnen houden? Hebben met die mensen hierover ook 
gesprekken plaatsgevonden? 

 
 
Sibel Ozügul SP 
 
 
 
 
 
 
 


